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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1686 Tågförseningar

Under midsommarhelgen drabbades svenska resenärer åter av omfattande 
tågförseningar till följd av en kabelbrand i Citytunneln. Behovet av underhåll är 
stort då spår, växlar och kontaktledningar är slitna till följd av hög belastning. 
Samtidigt väljer regeringen att satsa på införandet av det omtvistade 
signalsystemet ERTMS och bygge av höghastighetsbanor i stället för 
reinvesteringar och underhåll av befintliga banor. 

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Hur avser statsrådet att agera för att tågens punktlighet och informationen till 
resenärerna ska förbättras?

………………………………………

Nina Lundström (L)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-28
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00


